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Dagsorden og referat fra Byrådsmødet den 18. april 2001

Punkt 1

Udvalqsdaqsordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg er udsendt tidligere:

Miljø- og teknikudvalget - den 28/3-2001
Skole-, social- og sundhedsudvalget - den 27/3-2001
Økonomiudvalget - den 10/4-2001

Byrådet taoer på møde den 18. april 2001 ovennævnte til efterretning.

Punkt 2

Overførsel af rammebevilling fra 2000 til 2001 

J.nr. 00.01S06

Økonomisk forvaltning har på baggrund af regnskabsrapport pr. 26. februar 2001 
opgjort "rammeoverførsler" fra 2000 til 2001.

Overførslerne fordeler sig således:

Konto 0: Bolig- og miljøforanst. 130.100 kr.
Konto 1: Beredskab -45.100 kr.
Konto 2: Vejvæsen 51.500 kr.
Konto 3: Undervisninq/kultur 303.400 kr.
Konto 5: Social- oq sundhedsv. 1.660.300 kr.
Konto 6:
Råd oq nævn 51.900 kr.
APV-midler 87.800 kr.
Administration -458.200 kr. -318.500 kr.
I alt 1.781.700 kr.

Specificerede bilag ligger i sagen.

Samlet rammeopgørelse vedlægges.

Der vedlægges en redegørelse på udviklingen på konto 6.

Der søges om en tillægsbevilling på den samlede overførsel på 
kr. 1.781.700.

Folkeoplysningsudvalget ansøger i brev af den 31. januar 2001 om overførselsadgang 
på restbeløbet kr. 40.000.

På planseminaret den 29. november 2000 blev det besluttet, at der i forbindelse med 
rammeoverførsler fra 2000 til 2001 skulle tages stilling til, om der fremover skulle 
være overførselsadgang på kulturfonden. Overførslen er på 30.700 kr., og er medtaget 
i det samlede overførselsbeløb.
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På økonomiudvalgets møde den 13. marts 2001 blev beslutningen om overførsel af 
rammebevillinger udsat til april mødet.

Chefgruppen har udarbejdet forslag til rammeoverførslerne fra 2000 og fremover.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001, at overførsel af 
rammebeløb fra 2000 til 2001 sker med kr. 1.927.000, idet der korrigeres som følger:

Opgjort på dagsorden 1.781.700

konto 3 - fælles udg. skoler - 16.200
konto 5 - fælles udg. dagsinstit. - 132.000
konto 5 - SSP-arbejde - 80.000
konto 3 - folkeoplo.udv. 40.000
konto 3 - kulturfonden - 30.700
konto 6 - admin. (spec. på intern notits af 9/3) 364.200

1.927.000

Ansøgning om anlæg af skateboardbane må fremsendes som selvstændig sag til næste 
møde.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 3

Revisionsberetning nr. 125 

J.nr. ØK

I forbindelse med revisionsbesøg i november og december måned 2000, har revisionen 
afgivet revisionsberetning nr. 125. Revisionen har haft fokus på områder i økonomisk 
forvaltning, løn og personalekontoret samt skole-, social-, og sundhedsforvaltningen.

I økonomisk forvaltning har revisionen gennemgået kasseområdet, de hermed 
forbundne forretningsgange, likvide aktiver samt øvrige statusafstemninger. De 
revisionsmæssige gennemgange har ikke givet anledning til bemærkninger.

På løn- og Personalekontorets område har revisionen gennemgået kommunens 
strategier og målsætninger på lønområdet samt efterprøvet en række forskellige 
procedurer på det personaleadministrative område. Revisionen har ikke givet 
anledning til bemærkninger.

På det sociale område har revisionen gennemgået en række forskellige sagsområder 
inden for overførselsområdet og specielt på aktiverings- og kontanthjælpsområdet har 
revisionen gennemgået anvendelsen af edb-systemerne. Revisionen har haft 
bemærkninger til deres gennemgang, og sagen har været drøftet på skole-, social- og 
sundhedsudvalgsmødet den 27. marts. Socialforvaltningens redegørelse ligger i sagen.

Det indstilles, at revisionsberetning nr. 125 suppleret med redegørelsen fra 
socialforvaltningen godkendes.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001, at beretningen suppleret 
med redegørelsen fra skole-, social- og sundhedsforvaltningen godkendes.
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Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 4

Renovering af kommunens skoler

J.nr. 82.00/JOH

Indenrigsministeriet har givet Skibby kommune tilsagn om at kunne låne 17.200.000,- 
kr. til renovering af folkeskoler.

Skolerne og forvaltning har i samarbejde vurderet behovet for bygningsrenoveringer 
og nyindretning. Udgiften hertil skønnes at beløbe sig til 10.054.000,- kr.. De mest 
nødvendige renoveringer beløber sig til ca. 4.519.000,- kr.
Indstillingsbilag m.m. vedlægges.

Skole-, social og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 27. februar 2001, at 
der gives bevilling på 4.519.000,- kr. til udførelse af de mest nødvendige 
renoveringsarbejder. Renoveringsarbejderne lånefinansieres.

Teknisk forvaltning kontraherer med rådgivere i fornødent omfang.

Teknisk forvaltning iværksætter renoveringsarbejderne over en 2-årig periode, og der 
udarbejdes tidsplan for gennemførelsen, afhængig af årstider og praktisk 
gennemførelse på skolerne.

Miljø- og teknikudvalget orienteres om renoveringernes stade på oktobermødet 2001.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. februar 2001, at revideret 
forslag til prioritering af renoveringsopgaver vedtages, og at der gives en bevilling på 
3.009.000,- kr. til udførelse af de mest nødvendige renoveringsarbejder. 
Renoveringsarbejderne lånefinansieres.

Samtidig blev besluttet, at teknisk forvaltning kontraherer med rådgivere i fornødent 
omfang, og at forvaltningen iværksætter renoveringsarbejderne over en 2-årig 
periode. Der udarbejdes tidsplan for gennemførelsen, afhængig af årstider og praktisk 
gennemførelse på skolerne.
Endvidere skulle belysningen på Marbækskolens areal og evt. bomafspærring i begge 
ender af skolens område undersøges nærmere.
Miljø- og teknikudvalget orienteres om renoveringernes stade på oktobermødet 2001.

Økonomiudvalget udsatte sagen på møde den 13. marts 2001 til april-mødet.

Teknisk forvaltning opgør den mest nødvendige renovering.
Renter og afdrag på tilsvarende nødvendige lån beregnes.

Teknisk forvaltning har udarbejdet liste over den allermest nødvendige renovering på 
intern notits af 2. april, som vedlægges.

Økonomisk forvaltning har beregnet renter og afdrag på tilsvarende nødvendige løn.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001, at de allermest nødvendige 
renoveringsopgaver for kr. 2.599.000 - efter teknisk forvaltnings prioritering d. 2/4-20 
01 - udføres hurtigst muligt.
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Renoveringen finansieres via optagelse af 20-årigt lån.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 5

Levnedsmiddelkontrollen I/S Frederiksborg Amt Vest. Opløsning af interessentskabet 

J.nr. 09.12.00/BC

Levnedsmiddelkontrollens bestyrelse har på møde den 28. februar 2001 besluttet at 
opløse Levnedsmiddelkontrollen I/S med opløsningsdato den 28. februar 2001.
Det blev på mødet vedtaget at bemyndige Frederikssund kommune til at indhente 
interessentkommunernes tiltræden til denne beslutning i henhold til § 15 i 
"Overenskomst om fælles levnedsmiddelkontrolenhed for 7 kommuner i Frederiksborg 
amts vestlige del".
Herudover blev det besluttet, at bemyndige Frederikssund kommune til at indhente 
tilsynsmyndighedens godkendelse af opløsningen samt at forestå udarbejdelse af 
regnskab og udbetaling af pensionsmæssige forpligtigelser over for hidtidige 
medarbejdere. Udgiften afholdes af de 7 kommuner på grundlag af indbyggerantallet.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2001, at bestyrelsens 
beslutning af 28. februar 2001 om opløsning af Levnedsmiddelkontrollen I/S i henhold 
til vedtægtens § 15 tiltrædes.
Endvidere indstilles, at beløb til de pensionsmæssige forpligtigelser indarbejdes i de 
fremtidige budgetter.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling.

Punkt 6

Pilehuset - tillægsbevilling og P-pladser 

J.nr. 82.00/JOH

Om- og tilbygningen på Pilehuset er afsluttet, og der mangler kun etablering af 4 
parkeringspladser for at kunne afslutte byggesagen og udfærdige byggeregnskab.
På anlægskontoen er der pr. 21. marts 2001 et merforbrug på 33.000,- kr., hvilket 
skyldes større udgifter end budgetteret til bl.a. opførelse af udhus, udførelse af dræn 
på legeplads, hegn om legeplads og udbygning af teleanlæg. Hertil skal lægges udgift 
til etablering af p-pladser.
Ekstra p-pladser i forbindelse med om- og tilbygningen var tænkt placeret nord for 
tilbygningen med udkørsel til den private fællesvej, Saltsøgårdsvej, men beboerne på 
Saltsøgårdsvej har ikke villet give kommunen lov til at benytte vejen.
Pilehusets personale har foreslået omlægning af Saltsøgårdsvej til Baygårdsvej for at 
reducere trafikken ved skolen og Pilehuset, og for at kunne etablere p-pladserne på 
det planlagte sted.
Forvaltningen ser 3 muligheder for løsning af p-pladsproblematikken:

1) Omlægning af vejen og etabl. af p-pladser som foreslået, ca. 300.000,- kr.
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2) Etablering af p-pladser i forlængelse af eks. p-pladser, 95.000,- kr.

3) Etablering af p-pladser på skolens grund, 40.000,- kr.

Indstillingsbilag, skitse samt udtalelse fra sikkerhedsgruppen ved Pilehuset og 
udtalelse fra beboere på Saltsøgårdsvej vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2001 at der etableres 4 P- 
pladser på Ferslev skoles grund til brug for personalet på Pilehuset.
Det indstilles, at der gives tillægsbevilling på 73.000,- kr. til dækning af merforbrug, 
og til udgifter til etablering af P-pladser. Beløbet foreslås finansieret af provenuet fra 
opløsningen af Levnedsmiddelkontrollen.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling. Beløbet foreslås finansieret over kassebeholdningen.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 7

Skolebuskørsel

J.nr. 17.21.01Ø54/NCN

De nugældende kontrakter vedrørende skolebus- og taxikørsel udløber ved 
sommerferiens start 2001.
På miljø- og teknikudvalgets møde den 28. februar 2001 vedtoges at bemyndige 
forvaltningen til at forhandle med nuværende entreprenør om en forlængelse af 
kontrakten frem til sommerferien 2002, idet man vedrørende taxikørslen havde et 
mundtligt tilsagn om at forlænge kontrakten.
Efterfølgende har det været afholdt møde og der er fremsendt et tilbud vedrørende den 
ønskede forlængelse af kontrakten.
Indstillingsbilag og intern notits fra økonomisk forvaltning vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2001, at kontrakterne 
forlænges frem til sommerferien 2002, og at der gives en tillægsbevilling på kr.
310.000 finansieret over kassebeholdningen.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling.

Punkt 8

Lokalplan 81, Nøddebakken 

J.nr. 01.02.05P16/81/AKH

Forslaget til lokalplan 81, Nøddebakken har været fremlagt i offentlig høring fra den 
16. januar 2001 til den 16. marts 2001. Der blev afholdt orienteringsmøde den 31. 
januar.
I perioden er indkommet 7 indsigelser eller kommentarer, heraf er den ene en 
omfattende underskriftindsamling.
Forvaltningen har gennemgået indsigelserne i sagsnotat af 20. marts 2001.
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Notat om indsigelser af marts 2001 vedlægges.

Miljø- og teknikudvalaet indstiller på møde den 28. marts 2001, at der 
sammenfattende foretages følgende ændringer i lokalplanen:

§ 7.5 udformes således:

"Hallens tag skal belægges med materialer og hældning tilpasset institutionen, dog 
højst 20o"

§ 8.3 ændres således:

"2 m høj vold" ændres til "3 m høj vold".

Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, idet hun fastholder en placering vest for.

Økonomiudvalget fremsender på møde den 10. april 2001 til byrådets afgørelse.

Byrådet opretholder på møde den 18. april 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling 
af 28. marts, men sagen udsættes til næste byrådsmøde, idet det administrativt 
undersøges, om alternativ placering bør danne grundlag for nyt lokalplanforslag.

Punkt 9

Lokalplan 82, Skuldelevvei 27

J.nr. 01.02.05P16/82/AKH

Ejeren af ejendommen matr. nr. 3-fy Skibby by, Skibby har fremsendt udkast til 
lokalplan for ejendommen.
Lokalplanen indebærer, at der på ejendommen kan udstykkes i 2 boligparceller, der 
overføres til byzone.
I Kommuneplan 2000 er ejendommen omfattet af bestemmelserne for rammeområde 
B22, Boligformål.
Rammeområdet er medtaget i forslag til Regionplan 2001, og lokalplanen kan derfor 
først vedtages, når regionplanen er godkendt. Dette ventes, at kunne ske ultimo juni 
2001.
Forslag til lokalplan samt kortbilag vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. august 2001, at udkastet til 
lokalplan offentliggøres som forslag i perioden 30. april 2001 til 28. juni 2001, 
hvorefter den endelige vedtagelse afventer regionplanens godkendelse.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Steen Berthelsen deltog ikke i sagens behandling på grund af inhabilitet.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 

Steen Berthelsen deltog ikke i sagens behandling på grund af inhabilitet.

Punkt 10
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Skibby kommunes affaldsplan 2000 

J.nr. 07.00.01P15/AKH

Skibby kommunes affaldsplan - Affaldsplan 2000 - har været fremlagt i offentlig 
høring fra den 16. januar 2001 til den 16. marts 2001.
Der er fremsendt to kommentarer til planen.

1. Frederiksborg Amt, som kan godkende planen.
2. Skibby kommunes genbrugscentral, som blandt andet har forslag om mere 

intensiv information om planens målsætninger.

VEGA har udarbejdet et notat, der gør rede for kommentarernes eventuelle 
konsekvenser for planen. Dette giver kun anledning til mindre rettelser i affaldsplanen.

Miljø- og teknikudvalaet indstiller på møde den 28. marts 2001, at forslag til 
affaldsplan 2000 vedtages endeligt med de af VEGA foreslåede ændringer.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling.

Punkt 11

Opførelse af sportshal ved Skuldelev skole 

J.nr. 82.00/JOH

Indenrigsministeriet har givet Skibby kommune tilsagn om at kunne låne 17.200.000,- 
kr. til renovering af folkeskoler.
Skolerne og forvaltningen har i samarbejde vurderet behovet for bygningsrenoveringer 
og nyindretning, og behovet for en sportshal ved Skuldelev skole synes at være stort. 
Teknisk forvaltning har udarbejdet et skitsemæssigt udkast samt kalkuleret udgifterne. 
Den samlede anlægsudgift er kalkuleret til 12.564.000,- kr. ved udbud i 
totalentreprise.
Udarbejdelse af lokalplan koster ca. 75.000,- kr.
Indstillingsbilag m.m. vedlægges.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 27. februar 2001, 
at økonomiudvalget indleder en drøftelse med bestyrelsen for Multikulturhuset, inden 
der foretages mere i sagen.

Hanne Kyvsgaard tager forbehold for projektet, som det ligger.

Hans Henning Bjørnsen afventer økonomiske beregninger på projektet.

Miljø- og teknikudvalget beslutter på møde den 28. februar 2001 at sende sagen til 
økonomiudvalget med henblik på få brugere og interessegrupper inddraget i projektets 
udarbejdelse.

Kommunen har den 6. marts 2001 modtaget skrivelse, dateret den 8. februar 2001, 
fra Skuldeelev skole, Skuldelev børnehave, Børnehuset, Fritidsklubben 7 éren, 
Skuldelev bylaug, Multikulturhuset og SSSK.
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Skrivelsen var udsendt sammen med dagsordenen.

Økonomiudvalget udsætter på møde den 13. marts 2001 sagen.

Til et kommende planseminar undersøges følgende:

1. Hvor langt løber lånetilsagnet
2. Hvordan er vilkårene for lånet
3. Kan der udskilles et beløb af lånet til en selvejende institution (Multikulturhus)
4. Hvordan inddrages Multikulturhusets bestyrelse i den videre beslutningsproces
5. I hvilket omfang kan Multikulturhusets eget indskud indgå
6. Hvordan skabes et mere visionært halprojekt
7. Hvordan bør en styregruppe sammensættes
8. Renter og afdrag på lånebeløbet opgøres over lånets løbetid

Teknisk forvaltning og økonomisk forvaltning har udarbejdet et notat af 2/4, som 
vedlægges.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling af 27. februar 2001.

Knud Ø. Andreasen og Steen Berthelsen indtager særstandpunkt.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Venstres 3 medlemmer og Det konservative Folkepartis 2 medlemmer indtager 
særstandpunkt.

Punkt 12

Skolevæsenets normeringsplan for 2001/2002 

J. nr. SSSF 81.01

I henhold til byrådsbeslutning af 15. december 1993 samt med baggrund i ændringer 
omkring overenskomsten på skoleområdet og beslutning ved budgetlægningen for 
2001, fremsendes følgende forslag til foreløbig normeringsplan for skoleåret 
2001/2002.

Det bemærkes, at der er indregnet 11 fremmedsprogede elever, som forventes at 
skulle gå i skole i Skibby næste skoleår. Dette tal er anslået.

1. a. Børnehaveklasse
at der afsættes følgende arbejdstimetal til børnehaveklasselederne på i alt 5.120 timer 
og 4.204 timer til børnehaveklassemedhjælperne.

1. b. 10. klasse
at der afsættes følgende arbejdstimetal 2.829 timer til 10. klasserne.

1. c. Normalundervisning
at der afsættes følgende arbejdstimetal 62.783,06 timer til normalundervisning i 1.- 9. 
klassetrin.

2. Specialundervisning
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2. a. § 20 stk. 1
at der afsættes 12.540,62 arbejdstimer til specialundervisning § 20 stk. 1.

2. b. § 20 stk. 2
at der afsættes 1.876 arbejdstimer til specialundervisning § 20 stk. 2.

2. c. specialklasser
at der ikke afsættes arbejdstimer til specialklasser, da strukturen er ændret. 

2. d. anbragte plejebørn
at der afsættes 6.231 arbejdstimer til plejebørn.

Denne udgift afholdes af andre kommuner.

2. e. specialansøgninger
at der ikke afsættes arbejdstimer til specialansøgninger.

3. Anden skoletid

3. a. anden skoletid
at der afsættes 26.549,85 arbejdstimer til anden skoletid.

4. Ledelsestid

4. a. ledelsestid
at der afsættes 6.907 arbejdstimer til ledelsestid.

5. Øvrige arbejdstimer

5. a. Tværkommunale projekter
at der afsættes 3.105 arbejdstimer til tværkommunale projekter.

5. b. Overarbejde
at der afsættes 650 arbejdstimer til overarbejde.

I normeringen er der indregnet en besparelse på 1 lærerstilling, som udgør 1.650,2 
arbejdstime.

Børn- og ungerådgivningen har udarbejdet forslag til fordeling af § 20 stk. 1 samt § 20 
stk. 2.

Børn og ungerådgivningen anbefaler en opnormering af timetallet til Tale/hørelærerne 
på grund af nye opgaver i form af øgede sprogtræning af 2 sprogede børn i dagtilbud 
samt nyuddannet tale/hørelærer. Timerne forslås fordelt således med 3 timer på 
skoleområdet, som vil nedbringes § 20 stk. 1 lærertimetallet, samt 3 timer på 
førskoleområdet.

Endvidere fremsendes redegørelse om nødvendige initiativer for at opfylde 
kommunens forpligtelse i henhold til folkeskoleloven omkring for tidligtskadede børn 
pr. 1. august 2001.

Til dette søges en midler til etableringsomkostninger på kr. 35.500,-, som afholdes 
inden for skolevæsenets egne konti.

Der etableres ligeledes koordineret specialundervisning/specialklasse på Skuldelev
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skole for læsesvage elever. Dette kan foretages inden for den eksisterende ramme af 
specialundervisningstimer.

AP-klassen foreslås strukturmæssigt overflyttet til Familiehuset, hvor ekspertice findes. 
Fysisk kan AP-klassen ikke rummes i Familiehuset, hvorfor det foreslås, at den 
forbliver hvor den er på Skibby fritidscenter.

Ændringen medfører ikke øgede udgifter i henhold til det lagte budget.

Skole-, social- og sundhedsudvalget indstiller på sit møde den 27. marts 2001 
følgende:

at forslaget anbefales.

at tale/hørerlærerne tildeles 6 timer yderligere, idet 3 timer finansieres over § 20 stk.
2 midlerne og 3 timer finansieres over førskoleområdet.

at der bevilges kr. 35.500,- til dækning af etableringsomkostninger til specialklasse for 
tidligtskadede børn pr. 1. august 2001. Beløbet finansieres over skolernes budget.

at der etableres koordineret specialundervisning på Skuldelev skole for læsesvage 
elever. Etableringen kan foretages indenfor den eksisterende ramme af 
specialundervisningstimer.

at AP-klassens strukturændring afventer ungdomsskolebestyrelsens udtalelse, som 
skal fremsendes inden byrådets møde den 18. april 2001.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling, idet dog det sidste "at" i indstillingen om AP-klassens strukturændring 
behandles på skole-, social- og sundhedsudvalgets næste møde.

Ungdomsskolebestyrelsens udtalelse af 29/3-2001 blev uddelt til byrådsmedlemmerne 
ved mødets start.

Punkt 13

Oprettelse af Skibby kommunale boligselskab 

J.nr. BK 03.02

På møde den 28. februar 2001 besluttede byrådet at Skibby kommune skulle 
undersøge mulighederne for at oprette eget boligselskab.
Administrationen har undersøgt mulighederne, og økonomiudvalgets medlemmer har 
været indbudt til at deltage i møde med Boligselskabet D.A.B..

Borgmesteren indstiller, at byrådet godkender,

at der oprettes et boligselskab, Skibby kommunale boligselskab

at byrådet udpeger 2 medlemmer til bestyrelsen, samt

at der indgås forretningsføreroverenskomst med D.A.B.
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Oplæg til vedtægter til være fremlagt i sagen fra den 18. april kl. 12.00

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 oprettelse af Skibby kommunale 
boligselskab.

Udpegelse af 2 medlemmer til bestyrelsen samt godkendelse af 
forretningsføreroverenskomst afventer drøftelse i økonomiudvalget i maj.

Punkt 14

Tilskud til Selsø Slot 

J.nr. BK 19.03

På møde den 21. februar 2001 besluttede økonomiudvalget, at der skulle arbejdes 
videre med udkast til samarbejdsaftale med Selsø Slot, og med bemærkninger til 
fundats for Den Plessenske Selsø Fond, således at økonomiudvalg og byråd kan tage 
stilling til størrelsen af tilskud til Selsø Slot. Der kan endvidere tages stilling til, hvor 
mange år man ønsker, at tilskuddet skal løbe.
På den baggrund har kommunaldirektøren i samarbejde med viceborgmesteren 
udarbejdet oplæg, der forelægges økonomiudvalget og byrådet til drøftelse og 
beslutning.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001 kommunaldirektørens 
oplæg.
Samtidig anbefales afholdt kr. 100.000 i hvert af årene 2000 og 2001.
Beløbene finansieres via visionsmidlerne.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 15

J.nr. 85.15.02

Interne bestemmelser om sikkerhedsforanstaltninger

Økonomisk forvaltning - IT-afdelingen fremsender, under henvisning til 
bekendtgørelse nr. 528 af 15. juni 2000 om sikkerhedsforanstaltninger og beskyttelse 
af personoplysninger, som behandles for den offentlige forvaltning, Skibby kommunes 
interne sikkerhedsforanstaltninger til økonomiudvalgets orientering.
Fremlagt i sagen.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 10. april 2001, at de interne bestemmelser 
godkendes.

Byrådet godkender på møde den 18. april 2001 økonomiudvalgets indstilling.


